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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Minden egészségügyi dolgozó megkapja az egyszeri 
500 ezer forintos juttatást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Április elején jelentette be elsőként egy pénteki rádióinterjúban Orbán Viktor miniszterelnök úr,
majd ezt követően a Kormányinfón Gulyás Gergely miniszter úr, hogy egyszeri 500 ezer forintos
juttatásban részesül minden magyar egészségügyi dolgozó az idei évben.

Mint láthattuk, az elmúlt hónapokban megfeszített tempóban, embert próbáló körülmények között
végezték munkájukat  az egészségügyi  dolgozók,  akik ismételten egy egész ország tiszteletét  és
megbecsülését vívták ki. Tudjuk, az egészségügyi szektor fizetései nemcsak európai viszonylatban
maradnak el,  de  a  magyar  átlagfizetéshez  képest  is  rendkívül  alacsony anyagi  megbecsülésben
részesül az ágazat dolgozóinak többsége.

A bejelentés óta eltelt  közel másfél hónapban semmilyen érdemi információ nem érkezett azzal
kapcsolatban, hogy az egészségügyi dolgozók milyen formában és mikor jutnak hozzá az egyszeri
500 ezer forintos összeghez.

A  napokban  több  alapellátásban  dolgozó  keresett  meg,  akik  abbéli  félelmüket  fejezték  ki
irányomban, hogy az alapellátásban dolgozók nem fognak részesülni a bejelentett juttatásban. Az
érintettek  a  korábbiakhoz  képest  még  nagyobb  nyomás  alatt,  sokszor  a  beígért  védőfelszerelés
hiányában  –  melyet  olykor  saját  költségükre  vásároltak,  habár  ezek  biztosítása  a  megyei
kormányhivatalok  feladata  lett  volna  –  fogadták  a  betegeket  nap  mint  nap,  ugyanúgy  kitéve
magukat  a  fertőzés  veszélyeinek,  mint  a  kórházak  vagy  az  idősotthonok  dolgozói.  Elvégzett
munkájukért ezúton is köszönetemet fejezem ki!

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat:



Minden  egészségügyi  dolgozó  részesül-e  az  egyszeri  500  ezer  forintos  juttatásban,  így  az
alapellátásban dolgozók is megkapják-e azt? 

Az alapellátásban tevékenykedők is számíthatnak idén béremelésre? 

Milyen formában kívánja folyósítani a kormány az egyszeri 500 ezer forintos juttatást? 

Mikor kívánja folyósítani a fenti összeget a kormány?

Várom megtisztelő és érdemi válaszait! 
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